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TSK'da özel "FETÖ birimi"

Türk Silahlı Kuvvetleri’nde (TSK), FETÖ’cülerin temizlenmesi için özel bir birim
kuruluyor. Bu birimin ana görevi; TSK mensuplarının güvenlik soruşturmalarını
yürütmek olacak...

Türk Silahlı Kuvvetleri’nde (TSK), FETÖ’cülerin temizlenmesi için özel bir birim kuruluyor. Bu birimin ana görevi;
TSK mensuplarının güvenlik soruşturmalarını yürütmek olacak. Dün itibariyle Milli Savunma Bakanlığı görevinden
Başbakan Yardımcılığı’na atanan Fikri Işık, “Güvenlik soruşturmaları ile ilgili bir birimin olması gerekiyor. Bu bütün
dünyadaki ordularda var. Şu anda nihai aşamaya gelinmedi. Dünya örnekleri incelendikten sonra bizim yapımıza uygun
çözüm bulunacak” dedi.
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fetö tsk birim arşiv

Milliyet'ten Önder Yılmaz'ın haberine göre Işık, FETÖ’den ihraçlar nedeniyle belli birimlerde boşluk olup olmayacağına ilişkin
olarak da, “FETÖ’den ihraçlar var ve sürüyor. En son KHK’da 550’ye yakın ihraç yapıldı. 400-450’e yakın emekli olanların
rütbeleri alındı. Bunu yaparken TSK’nın insan kaynağı var. İnsan kaynağını daha etkin bir planlama ile daha etkin bir
değerlendirme yoluna gidiyoruz. Bir zafiyet oluşturacak bir sıkıntımız yok. Bu yıl generalliğe terfi edecek isimler
belirlendikten sonra generallikte ki rütbe terfiler uzatmalar, devamlar, emekliler belli olduktan sonra bundan sonra
atamaları çalışacağız” diye konuştu.

"KALİTELİ İSTİHBARAT GELİYOR"

Işık, atamalarda istihbarat zafiyetleri yaşandığı tartışmalarına ilişkin olarak, “Bir ara FETÖ Emniyet istihbaratına komple
hakimdi. 17-25’ten sonra orası temizlendi. Geçen sürede Emniyet istihbarat yeni yeni kendine gelmeye başladı. MİT’te
de bir yoğunlukları vardı. Şimdi orası temizlendi. Her geçen gün daha iyiye gidiyoruz. İstihbarat açışından. Kaliteli
istihbarat ulaşıyor. Biz, eğer yeterli görmezsek tekrar soruyoruz. Bir kanaat oluşturacak istihbarat geliyor. Daha sağlıklı
kararlar alınmasına sebep oluyor” dedi.

TBMM 15 Temmuz Darbe Komisyonu’nda askeri yetkililerin personel hakkında istihbarat yapma imkanı olmamalarından
şikâyet etmeleri ve, MİT, emniyet ve TSK”nın içinde olacağı çatı bir istihbarat kurumu oluşturulması talebinde
bulunduklarının anımsatılması üzerine Işık, TSK içinde güvenlik soruşturmaları için yeni bir birim oluşturmak için çalışma
yapıldığını açıkladı. Işık şunları kaydetti:

ÖRNEKLERİ İNCELENİYOR"

“Bunu istihbarat olarak değerlendirmemek lazım. Şahısların güvenlik soruşturmaları ile ilgili bir birimin olması gerekiyor.
Bu bütün dünyadaki ordularda var. Dolayısıyla böyle bir çalışma Başbakanlık'ta yapılıyor. Şu anda nihai aşamaya
gelinmedi. Dünya örnekleri inceleniyor. Dünya örnekleri incelendikten sonra bizim de yapımıza en uygun çözüm
bulunacak. Şu anda daha fazla bir şey söylemem doğru değil. Bunun nasıl olacağı hangi seviyede olacağı, kimin
sorumluluğunda olacağı istihbarat örgütleri ile birlikte mi olacak ayrı mı olacağı bütün bunların kararı dünya örnekleri de
incelendikten ve Türkiye gerçekleri ile örtüştürüldükten sonra ortaya çıkacak.”

ANKET YAPILIYOR

Önümüzdeki günlerde toplanacak Yüksek Askeri Şura (YAŞ) toplantısıyla ilgili kritik bilgiler veren Işık, MSB’nin ilk kez
sekreterya görevini yürüteceğini kaydetti. Işık, terfisi yapılacak askerlere ilişkin, “anketler” başta olmak üzere her türlü
incelemenin devrede olduğunu vurguladı. 

YAŞ’taki terfilerde resmi kurumsal istihbaratın kullanıldığını belirtirken Işık, atamalarda ince eleyip sık dokuduklarını söyledi.
Işık, “Bu güne kadar Yüksek Askeri Şura ile ilgili yapılanlar neyse onlar yapılıyor. Anketler yapılıyor, değerlendirmeler
alınıyor. Bunlar zaten bugüne kadar yapılan rutin işler. Biz onu biraz daha detaylı ve dikkatli yapıyoruz. Orada olası
yönlendirmelerin de olmaması için dikkat ediyoruz” diye konuştu.
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